



Terms of Use (For GIF Members)

使用守則 (教會會友適用)

1. All Users must abide by the Terms of Use set forth by All Nations Hub (hereinafter referred to as “ANH”) and follow the instructions of the staff on duty.

使用者必須遵守本園所定的「使用守則」，並聽從當值職員的指示。

2. Opening Hours of ANH are as follows:

Monday to Friday 09:00 – 16:30

Saturday 10:00 – 13:00

Sunday 10:00 – 16:00

If any GIF Members need to use the venue outside the opening hours, please make a booking with the Administrator of ANH in advance. The venue can only be used upon approval.

萬國園的開放時間如下：

星期一至五 09:00 – 16:30

星期六 10:00 – 13:00

星期日 10:00 – 16:00

會友如需於開放時間以外使用場地，請先向本園主管預約，經同意後方可使用。

3. All people entering ANH must fill in the attendance record at the entrance except the people participating in worship services.

除參與崇拜聚會外，所有進入本園人士需於入口處填寫出席記錄。

4. GIF Members should adhere to the principle of "Building God's Family Together and Serving Each Other". Please work together to keep ANH clean and tidy. All Users are required to perform basic cleaning after using the venue, including cleaning the countertops, putting all rubbish in the trash can, vacuum (if needed), and placing and keeping all tables, chairs, sound system, equipment and items to their original positions.

會友應抱著「共建神家、彼此服侍」的原則，合力保持萬國園清潔整齊。

使用者在使用場地後須進行基本清潔，包括清潔枱面、將所有垃圾放進垃



ALL NATIONS HUB

ALL NATIONS HUB



圾桶、吸塵（如有需要），並將所有枱椅、音響系統、設備及物品安放原位及保持原狀。

5. Smoking and drinking alcoholic beverages (except those for communions) are strictly prohibited within the building.
大樓範圍內，嚴禁吸煙及飲用含酒精飲品（聖餐聚會除外）。
6. It is strictly forbidden to bring any prohibited, dangerous or indecent articles into the premises of ANH. Animals are not allowed without ANH's permission.
嚴禁攜帶違禁品、危險物品或不雅物品進入本園範圍。未經本園許可，不准攜帶動物。
7. ANH is the temple of God. The behaviours and conversations of all users in ANH must be proper for God's holy people.
萬國園乃神的殿，使用者在園內的行為舉止及言談必須符合聖徒體統。
8. All activities conducted by all Users inside ANH's premises must be legal and must not violate Christian values and the constitution of "Grace International Foundation Liverpool".
使用者在本園進行的一切活動均須合法，並且不能違反基督教教義及「利物浦恩典國際基礎」的會章。
9. Parents are required to take care of and look after their children by themselves. Children must be accompanied by at least one adult with DBS certificate for any activities (including any free play) in ANH.
家長須自行照顧及看顧同行小童。小童在本園內進行之任何活動（包括自由活動時間）均必須有最少一位持有 DBS 證書的成人陪同。